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Írásbeli választ iLénvlő kérdés

„Mikor látunk tisztán a harcászati rádióhíradás kérdésében ?" címmel a Házszabály 91 .§-a
alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Juhász Ferenc honvédelmi
miniszterhez .

Tisztelt Miniszter úr!

A 2002-es választásokat megelőzően több alkalommal a médiákban is jelezte, beiktatását
követően alaposan megvizsgálják az eljárást, illetve a szerződést . A szerződés aláírását a
Közbeszerzési Döntőbizottság ideiglenes intézkedésként is megtiltotta. Az ideiglenes
intézkedés hatályosságát követően Ön a szerződést aláírta, annak ellenére, hogy
jogorvoslati eljárások voltak folyamatban . Érdekes változása az álláspontoknak .

Az eljárás dokumentációjában szerepelt egy részletes szállítási ütemterv, amely alapján
Önök szerződés kellett kössenek . Mi indokolta az ütemezéstől való eltérést? Talán nincs
szüksége a Magyar Honvédségnek mielőbb a harcászati rádióhíradásra?

Egyetértek Önnel a válaszában megfogalmazottakkal : „A Magyar Honvédségnek működő és
megfelelő rejtjelező eszközökkel ellátott berendezésekre van szükséges és nem jogvitákra ."
A szerződés megkötése óta eltelt időszakban nem volt ezekre a berendezésekre szükség?
Milyen szerződéses lehetőségek állnak a rendelkezésére az ilyen mértékű nem
szerződésszerű teljesítés szankcionálására?

Tisztelt Miniszter úr!

A szerződéskötés óta eltelt időszakban a Magyar Honvédség harcászati rádióhíradása nem
fejlődött, sőt . . . A több éve tartó várakozás és problémák alapján úgy gondolom valósan
erősödhet mindenkiben a feltevés, hogy a szerződött szállító nem képes a szerződés
teljesítésére . A jelen jogszabályi környezetben ugyanakkor lehetőség lenne a probléma
gyors megoldására . Bízom benne, hogy a kezdeti lendületet megőrizve ennek a
problémának a megoldását nem a következő kormányzatra szeretné hagyni .



Tisztelt Miniszter úr!

A 2005.április 8.-án kelt írásos válaszában a Kongsberg rádiók szállítására vonatkozó
szerződéssel kapcsolatban több érdekes választ kaptam . A probléma további megismerése
érdekében az alábbi kérdésekre kérem válaszát :

1 . Miért írta alá a tárca átvételét követően azt a szerződést - a folyamatban lévő
jogorvoslati eljárások ellenére -, amit az előző vezetés készített elő, melynek
felülvizsgálatát a választási kampány során többször előre jelezte?

2. Miért nem adott még rendelést a HM az Ön által jelzett keretszerződés alapján,
amely az eljárás eredeti dokumentációja alapján már 2001-2004 időszakra tervezett
szállításokkal?

3. Hogyan lehet nyilvános publikálni csapatpróba tapasztalatait egy olyan
berendezésnek, amelynek csapatpróbája csak az átvétel után lesz végrehajtva?

4. Az átalakított haderőben melyik alakulattal tervezik a felszerelést elsőként?
5. Hogyan érvényesül az egységes harcászati rádiórendszer elve egy olyan

berendezéssel-szállítóval, amelynek portfoliójában az alapkövetelményekben
szereplő egyéb más tábori rendszerek nem szerepelnek?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2005 . április 14 .

Csa a Zsolt
országgyűlési képviselő
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